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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. március 08-án, csütörtökön 
18.00 órakor megtartott rendkívüli testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
  2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Bolvári Attila   képviselő 
   Csonka Ferencné  képviselő 
   Monori Szilárd   képviselő 
   Wildmann Erika  képviselő 
    

Matyó Anikó   jegyző 
 
Igazoltan távol van: Horváth Mátyás  képviselő 
 
Meghívott vendég: Jusztin Péter a Vácrátóti KSE elnöke 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a KSE-nek lehetősége van pályázat 
keretében a társasági adókedvezmény lehívására, amiben Ofella Zoltán segítséget nyújtana, mivel ők 
már korábban is benyújtottak ilyen jellegű pályázatot. Erről a lehetőségről levélben értesítették a KSE 
vezetőségét, reméli, hogy élni fognak ezzel a lehetőséggel. A pályázat beadási határideje 2012. április 
01. Vácrátót esetében 4-5 millió Ft-ot lehetne lehívni. Véleménye szerint a lehetőséget mindenképpen 
ki kell használni. Megkérdezte a KSE elnökét, hogy mikor tudja benyújtani a 2011. évi átadott 
pénzeszközökről szóló beszámolóját, ugyanis a testület úgy döntött, hogy addig nem kaphat 2012. évi 
támogatást a KSE, míg eleget nem tesz beszámolási kötelezettségének. 
 
Jusztin Péter a vácrátóti KSE elnöke elmondta, hogy ő az ikladi elnökkel vette fel a kapcsolatot, akivel 
közösen fognak elmenni egy gödöllői pályázatíróhoz, aki már több ilyen pályázatot nyújtott be, ezen 
kívül az MLSZ bíráló bizottságának is a tagja. Ígéretet tett arra, hogy ezzel egy időben felveszi Offela 
Zoltánnal is a kapcsolatot és kéri az ő segítségét is. A pályázaton elnyert összeget működésre nem 
lehet felhasználni, csak fejlesztésre és eszközök beszerzésére. Ők egyszerűsített pályázatban 
gondolkodnak. 
 
Bolvári Attila képviselő jó ötletnek tartotta pályázatíró segítségének kikérését, biztosan van szakmai 
tapasztalata.  
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy az Ofella úr által ismertetett pályázatban az edző díjára 
is fel lehet használni a támogatást.  
 
Jusztin Péter a vácrátóti KSE elnöke kijelentette, hogy a jövő hét folyamán valamelyik irányba 
elindulnak majd a pályázattal kapcsolatban. A 2011. évi átadott pénzeszközök elszámolását hamarosan 
benyújtják majd, mivel az összes számla könyvelésre átadásra került Benedek Marikának. Ez a nullás 
igazolás kikérése miatt is fontos, ugyanis azt a pályázathoz csatolni kell. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy örül annak, hogy a könyvelés folyamatban van. 
Amennyiben elkészül, úgy kéri, hogy a 2011. évi átadott pénzeszközök elszámolását nyújtsa be a KSE 
a testületnek. 
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Csonka Ferencné képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottsági ülésen személy 
szerint javasolta, hogy csak abban az esetben kapjon támogatást a KSE a 2012. évre, ha elszámoltak a 
2011. évi átadott pénzeszközökkel. Az elszámolás ugyanis már 2 éve nem történt meg a KSE részéről, 
holott Jusztin Péter elnök ezt minden évben megígérte.  
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a 2012. évi költségvetésben 1,2 millió Ft támogatást 
állapított meg a testület a KSE részére, ezen felül pedig az Önkormányzat fizeti még a pályagondnok 
bérét, és a sportpálya és öltöző rezsi költségét is. Kérte a KSE elnököt, hogy takarékoskodjanak a 
sportpálya és öltöző használata kapcsán, ugyanis nagyon magasak a rezsiköltségek. Amennyiben 
edzésen kevesen vannak, úgy ne az egész pályát világítsák meg, csak egy részét, ugyanis a pálya 
világítása szakaszolható. Megismételte, hogy az előzőekben elmondottak alapján, a működés 
takarékos és lelkiismeretes legyen.  
 
Jusztin Péter a vácrátóti KSE elnöke megígérte, hogy minden megtesznek annak érdekében, 
hogy takarékoskodjanak.  
 
A Képviselő-testületnek további kérdése nem volt a vácrátóti KSE elnökéhez, ezért 
megköszönték a megjelenését és a szóbeli tájékoztatást.  
 
18.15 órakor Jusztin Péter a vácrátóti KSE elnöke elhagyta a termet. 
 
2./ Napirend: 
Tárgya: 2011. évi költségvetési előirányzat módosítása. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a rendelet előterjesztését mindenkinek 
kiküldték, így azt mindenki megismerhette. Kérte a testület tagjait, hogy mondják el 
véleményüket az előterjesztéssel kapcsolatban.  
 
Mivel a testület részéről hozzászólás és észrevétel nem érkezett, így szavazásra bocsátotta a rendeleti 
javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta 
meg: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének  
4/2012. (III. 09.) számú rendelete: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. évi költségvetési előirányzat módosítását 
megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadta. 
 

Határidő: folyamatos   Felelős: jegyző, polgármester 
 
3./ Napirend: 
Tárgya: Tornaterem bérleti díjának felülvizsgálata. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a gazdasági szervezet 
átszervezése kapcsán  lehetőség nyílt arra is, hogy az Önkormányzat kilépjen az ÁFA körből. 
Ez nagyon jó dolog, ugyanis többen vannak pl. a tornacsarnok bérlői közül is, akik nem 
tudják az ÁFA-t visszaigényelni. A tornacsarnok bérlet díja eddig 6.000,-Ft + ÁFA/óra, 
mindösszesen 7620,-Ft/óra volt, ami az  ÁFA körből való kilépés után 6.000,-Ft/óra lesz.  
Kérte a képviselőket, hogy mondják el véleményüket a bérleti díj módosításával kapcsolatban. 
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Matyó Anikó jegyző tájékoztatás céljából elmondta, hogy Mogyoródon a tornacsarnok bérleti 
díja bruttó 8.000,-Ft/óra, nyáron pedig adnak kedvezményeket. Gödön a tornacsarnok bérleti 
díja 6.600,-Ft/óra, ahol nem számítanak fel ÁFA-t. 
 
Papp István alpolgármester szerint ha Gödön 6.600,-Ft/óra a bérleti díj akkor nem biztos, 
hogy célszerű az emelés, mivel a magas ár elriaszthatja a bérlőket.  
 
Monori Szilárd képviselő megkérdezte, hogy mindenkinek ÁFA mentes lesz a bérleti díj? 
 
Garamszegi Géza polgármester jónak tartotta a kérdést, ugyanis az aki eddig vissza tudta 
igényelni az ÁFA-t annak mindenképpen emelés lesz, ha a testület 6.000,-Ft/óra díjról 
megemeli a bérleti díjat.  
 
Papp István alpolgármester megkérdezte, hogy nyáron mennyire telített a csarnok? Esetleg 
érdemes lenne Vácrátót vonatkozásában is bevezetni a nyári kedvezményt, így ide lehetne 
csábítani a bérlőket. Nyáron lehetne 6.000,-Ft/óra, míg télen 7.000,-Ft/óra a bérleti díj. Nyári 
időszak pedig lehetne a június, július és az augusztus hónapok. 
 
Matyó Anikó jegyző a felvetésre elmondta, hogy a futball csak télen kap helyet a 
tornacsarnokban, azonban a kézilabda télen is és nyáron is a tornacsarnokban van. Eddig még 
nem merült fel az igény az iránt, hogy nyáron kedvezményes bérleti díjat számítsanak fel.  
 
Bolvári Attila képviselő véleménye szerint arra is gondolni kell, hogy hosszú távon a karbantartásra is 
költeni kell. Ezért jó lenne, ha erre a célra is képeznének egy kis tartalékot.  
 
Garamszegi Géza polgármester jó ötletnek tartotta Bolvári Attila képviselő által elmondottakat, 
ugyanis a tornacsarnok pályájának takarítására beszereztek egy 600.000,-Ft-os takarítógépet, aminek 
az árát szintén jó lenne kigazdálkodni a bérleti díjból. Javasolta a testületnek, hogy szeptembertől 
vezessék be azt, hogy a helyi csoportoknak is teljes bérleti díjat kelljen fizetni, mivel pl. a karate 
nagyon sok, heti 6,5 óra tornacsarnok használatot igényel. Ez idő alatt a fizető bérlők nem tudnak 
jönni, pedig lenne rá igény. Ha a testület mégsem javasolná a bérleti díj megállapítását, akkor esetleg 
az időpontokat kellene előbbre hozni, így több fizető bérlő vehetné igénybe a csarnokot az esti 
órákban. Az Önkormányzatnak a célja az, hogy minél nagyobb bevételre tegyenek szert, ezért 
javasolja a módosítást a karate edzések esetében.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy a tornacsarnok 2011. évi kiadása 2,9 millió Ft volt. 
Ebben az összegben a gondok bére és takarító bére is benne van? 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy a 2,9 millió Ft-os kiadásban a bérek nincsenek benne. 
 
Csonka Ferencné képviselő szerint akkor ez az adat így fals, ugyanis akkor lehet csak a 
kiadást és a bevétel összehasonlítani, ha minden kiadás szerepel a kiadási oldalon.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy nagyon örül annak, hogy az Önkormányzat ki 
tudott lépni az ÁFA körből. 
 
Matyó Anikó jegyző megkérdezte, hogy amennyiben a testület a tornacsarnok bérleti díj emelésről 
dönt, akkor azt mikortól vezetnék be? Esetleg érdemes lenne a II. félévtől bevezetni az emelt díjat. 
 
Papp István alpolgármester javasolta, hogy 7.000,-Ft/óra legyen a tornacsarnok bérleti díja. 
 
Wildmann Erika képviselő kijelentette, hogy az Egyesületeknek ez emelést jelent majd, mivel ha nem 
lesz ÁFA, így azt visszaigényelni sem fogják tudni. Az Egyesületek költségvetése szempontjából sem 
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lenne szerencsés az emelés, így könnyen mondhatják, hogy nem jönnek a továbbiakban és nem bérlik 
a csarnokot.  
 
Csonka Ferencné képviselő javasolta, hogy gondolkodjon el azon a testület, hogy az eddig 
ingyenes használók is fizessenek bérleti díjat, mivel az Önkormányzatnak is szüksége van a 
bevételre. A rezsi ugyanis nagyon magas, azt is ki kell fizetni valamiből ez pedig csak a 
bérleti díjakból lehetséges. 
Kérte a polgármestert és a jegyzőt, hogy a kiadás – bevétel oldalt terjesszék majd a testület 
elé, így tudnak teljes képet kapni a tornacsarnok anyagi helyzetét illetően.  
 
Matyó Anikó jegyző közölte, hogy a pénzügyes kollégákkal összeállítják majd a kiadási és 
bevételi táblázatot, és benyújtják a testületnek tájékoztatás céljából. 
 
Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy egyelőre maradjon a 6.000,-Ft/óra bérleti díj a 
tornacsarnokba, és térjenek vissza a kiadások és bevételek ismerete után a bérleti díj 
módosítására. 
 
A képviselők egyetértésüket fejezték ki ezzel kapcsolatban. 
 
Mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki megjelenését megköszönte és az ülést 
bezárta. 

Kme. 
 
 
 Garamszegi Géza       Matyó Anikó 
   polgármester                               jegyző 

 
 

Monori Szilárd 
jegyzőkönyv-hitelesítő 


